
Ureditev prehoda za invalide
Delegacija KS Boris Kidrič ni bila zadovoljna z

odgovorom na vprašanje kako je z ureditvijo preho-
da za invallde pri Plavi laguni, ker za invalide pred-
stavljajo stopnice nepremagljivo oviro. Odgovor ni
vseboval ugotovitve glede možnosti prehoda invali-
dov, ali dvigali delujeta in kako sta oskrbovani.
Rešitev s predvideno izgradnjo še enega dvigala po
letu 1990 ni na mestu In |e po oceni delegaci|e
nesmotrna, saj sta zgrajeni že dve dvigali.

Občinski komite za urbanizem, gradbene zadeve,
komunalo in stanovanjsko gospodarstvo je na za-
stavljena vprašanja odgovoril, da sta za prehod inva-
lidov na kompleksu Plave lagune zgrajeni dve dvigali
in sicer eno ob zapadni fasadi Plavega bara in drugo
ob objektu blagovnice Astra. V odgovoru je navede-
no še kako je omogočen dostop invalidov do posa-
meznih objektov na tem kompleksu in poudarjeno,
da sta obe dvigali redno oskrbovani in da redno
delujeta Z njima pa opravlja komunalna skupnost
občine Ljubljana Bežigrad.

OBČINSKE PRIZNAVALNINE

Delegati KS Bežigrad I in Bežigrad II so vprašall
ali sodijo med udeležence »drugih vojn«, upra-
vičence do občinskih priznavalnin, razen borcev za
severno mejo v letih 1918/19 in slovenskih dobro-
voljcev 1912/18, opredeljenih v 5. točki 2. člena
družbenega dogovora, morda tudi Preporodovci In
udeleženci proletarskih akcijskih čet (prvih med
obema vojnama), ki so preprečile obstoj Or)une.

Republiški komite za borce in vojaške invalide je
odgovoril, da sodijo med upravičence do občinskih
priznavalnin tudi borci za severno mejo in slovenski
vojni dobrovoljci, ki so upravičenci tudi po veljavnem
družbenem dogovoru. V naslovu tega dogovora so
zajeti v tistem delu besedila, ki govori o udeležencih
drugih vojn. Občinske skupščine so vezane na druž-

beni dogovor in niso upravičene širiti kroga upra-
vičencev, kot je opredeljen v njegovem 2. in 3. členu.

PARKIRANJE V BS-3

KS Ivan Kavčič Nande pestijo problemi parkira-
nja, zato je postavila delegatsko vprašanje, kdaj
bodo zagotovljeni parklrni prostorl v soseski BS-3.

Izvršni svet občine je odgovoril, da v soseski BS-3
ne bo zagotovljeno večje število parkirnih prostorov
kot je število že izgrajenih. V fazi izgradnje je bilo
zmanjšano število pokritih parkirnih mest, zato je bila
cena kvadratnega metra stanovanjske površine
ustrezno zmanjšana. Kakršnakoli izgradnja dodatnih
parkimih mest bi pogojevala nova investicijska vla-
ganja. Izvršni svet še dodaja, da je to vprašanje kra-
jevna skupnost že večkrat postavila in nanj dobila isti
od.govor.

ZASTRUPLJENI KRUPA IN LAHINJA

Delegati krajevne skupnosti Boris Ziherl so
vprašali kaj |e z zastrupitvijo rek Krupe in Lahinje v
Beli krajini, ki menda sodita med najbolj onesnaže-
ne reke v Evropi. Svoje vprašan|e so podkrepili z
ugotovitvijo, da je ujeta riba iz ene teh dveh rek
imela na kilogram žive teže v sebi 116.000 mikrogra-
mov bitenllnih polikloridov, znano pa je, da Je riba
zastrupljena. če ima na kilogram svoje teže 0,5
grama bitenllnih pollklorldov.

Odgovoril je republiški komite za varstvo okolja in
urejanja prostora. Delegatom krajevne skupnosti je
posredoval separat revije Naše okolje, v kateri so
objavljeni podatki o dosedanjih ugotovitvah kontami-

' nacije vodnega vira Krupe ter našteti ukrepi in aktiv-
nosti strokovnih inštitucij, upravnih organov, inšpek-
cijskih služb, DO Iskra ter prizadetih DPS. Komite
nadalje piše, da so meritve kontaminacije v teku.

TOZD Iskra Semič pa je že izvedla pretežni del ukre-
pov, ki so ji bili naloženi z inšpekcijskimi ureditveni-
mi odločbami. Pred koncem leta pa bo TOZD Iskra
Semič prenehala uporabljati v proizvodnji PCB-je.
Stopnja nevarnosti uporabe vode Krupe in Lahinje še
ni ugotavljena, ker gre za komplekseri raziskovalni
proces. Do natančnejših ugotovitev je vodo prepove-
dano uporabljati za pitje, napajanje živine in ribolov.
Ni pa nikjer označeno, da je voda strupena. Republiš-
ki komite za varstvo okolja in urejanje prostora in
republiški komite za zdravstvo in socialno varstvo
bosta v prvi polovici novembra obravnavala informa-
cijo o izvajanju programa ukrepov in aktivnosti. Ugo-
tovitve te informacije bodo v celoti posredovane jav-
nosti. Iz separata, ki je priložen odgovoru, pa je
razvidno, da pri vsem skupaj ne gre za kako nedolžno
zadevo, pač pa da so poliklorirani birenili PCB zelo
toksične snovi, ki povzročajo maligne in benigne
tumorje v jetrih, pri poskusih na opicah pa so biTe
ugotovljene tudi motnje v razplodnem sistemu. Do
masovne zastrupitve je prišlo na Japonskem, kjer se
je zastrupilo okoli tisoč Ijudi. Za onesnaženje vode v
Krupi pa je kot kaže, odgovorna DO Iskra, industrija
kondenzatorjev Semič. Republiška sanitarna inšpek-
cija in republiška vodnogospodarska inžpekcija sta
marca letos ob pregledu te delovne organizacije ugo-
tovili številne nepravilnosti pri ravnanju s piraienom.
Tako pretakališče piralena ni zgrajeno v skladu s
predpisi o skladiščenju in transportu nevarnih in
škodljivih snovi, platoji v tovarni so nepravilno ureje-
ni, tako da prihaja do odtekanja olj v podtalje, neure-
jeno je dokončno odstranjevanje surovin oziroma
odpadnih snovi ter proizvodnega izmeta, ki vsebujejo
poliklorirane bifenile. Upravitelj objektov in naprav
pa ni izpolnil tudi vseh pogojev vodnogospodarskih
soglasij k lokaciji oziroma gradnji objektov. Odgo-
vorne osebe iz Iskre so inšpekcije prijavile javnemu
tožilcu.


